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Abstract (en)
[origin: WO8704765A1] A pressure regulator and method responds to pressure conditions acting upon a pressurized bellows (37) assembly located
downstream of the pressure-controlling seal (25). The design parameters are indicated for establishing a slight deviation in stable regulation to
provide proportional indication of the supply pressure, and hence available gas volume within a supply cylinder (81). Two versions of the regulator
(9, 61) are disclosed, and filtering (77) apparatus is provided at the inlet end (63) of the regulator for convenient servicing without need for any
additional high pressure connectors.

Abstract (fr)
Procédé et dispositif améliorés de régulation d'une pression, répondant aux conditions de pression agissant sur un soufflet pressurisé (37) situé
en aval du joint de pression (25). Les parametres de conception sont indiqués pour établir un léger écart dans la régulation stable pour fournir une
indication proportionnelle de la pression d'alimentation et par conséquent le volume de gaz disponible dans un cylindre d'alimentation (81). Deux
versions du régulateur (9, 61) sont décrites, et un appareil de filtration (77) est prévu a I'extrémité d'admission (63) du régulateur pour assurer un
fonctionnement convenable sans avoir recours a des connecteurs additionnels a haute pression.
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